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ANUNCIAR QUE CRIST ÉS VIU 
 

 
 
Benvolguts germans: 
 
 
El nucli fonamental de l’anunci que cada cristià ha de realitzar és que Crist viu i que per això és posible 
per a nosaltres establir avui una relació d’amistat amb Ell. Per a moltes persones, Jesús és un 
personatge interessant -pot ser que fins i tot sigui un referent en la seva vida- però és algú que pertany 
al passat. Per a ells, Jesús seria un dels grans homes de la història, però la seva aventura va acabar en 
el Calvari. El gran descobriment al qual ens obre la fe és que el Crucificat viu. Això és el que van 
experimentar Maria Magdalena i els deixebles en el dia de Pasqua i és el que també nosaltres podem 
experimentar avui. 
 
 
Que Crist està viu és una de les grans veritats que els homes hem d’escoltar una vegada i una altra i 
que mai ens hem de cansar de proclamar. Ha escrit el papaFrancesc: “cal tornar a recordar-ho amb 
freqüència, perquè correm el risc de prendre a Jesucrist només com un bon exemple del passat, com 
un record, com algú que ens va salvar fa dos mil anys. Això no ens serviria de res, ens deixaria iguals, 
això no ens alliberaria. El que ens omple amb la seva gràcia, el que ens allibera, el que ens transforma, 
el que ens sana i ens consola és algú que viu” (Christus vivit 124). 
 
 
Si Crist és viu, llavors podem escoltar la seva veu i sentir el seu amor. Ser deixeble seu és, abans de 
res, deixar-nos estimar i tractar-lo com el nostre mestre i amic. El primer en la fe cristiana és la trobada 
amb una Persona, que dona un nou horitzó a la nostra vida (cf. Deus caritas est, 1). Si Crist viu, llavors 
també podem cantar-li, orar i festejar-li -com fem en la litúrgia- no com qui manté el record d’algú 
del passat, sinó com qui celebra a Aquell que omple tot amb la seva presència invisible. Si Crist és viu, 
s’obre un nou horitzó per a l’ésser humà: la possibilitat de seguir el seu camí i viure una vida nova. 
“Jesús és l’etern vivent. Aferrats a Ell viurem i travessarem totes les formes de mort i de violència que 
aguaiten en el camí” (Christus vivit, 127). 
 
 
Des del començament els cristians es van adonar de la novetat que suposava afirmar que aquell que 
va ser clavat en la creu, ara vivia per sempre. Pere, el dia de Pentecosta, va proclamar sense por el 
nucli de la nostra fe quan va dir: “Amb tota seguretat conegui tota la casa d’Israel que al mateix Jesús, 
a qui vosaltres vau crucificar, Déu l’ha constituït Senyor i Messies” (Fets 2, 36). Cada cristià té avui la 
missió de continuar anunciant aquesta bona notícia: que Crist continua viu i que omple cada moment 
de la nostra vida de llum i d’esperança; que Ell està amb nosaltres cada dia, fins que arribi el final 
d’aquest món (cf. Mt 28, 20). No podem  callar. Hem de cridar bé fort que Crist és el mateix ahir, avui 
i sempre i pels segles (cf. He 13, 8). 
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